
 

         Mo i Rana 1.3.2021 

 

Svar på høringsspørsmål fra Helgelandssykehuset vedr. forskrift om nasjonale 
retningslinjer for: 

 Intensivsykepleier utdanning 
 Anestesisykepleier utdanning 
 Kreftsykepleier utdanning 
 Operasjonssykepleier utdanning  

1. I hvilken grad vurderes utkast til retningslinjen å være i tråd med tjenestenes fremtidige 
kompetansebehov?  

a. Svar: Helgelandssykehuset vurderer at retningslinjene ivaretar fremtidige 
kompetansebehov. Helgelandssykehuset støtter at utdanningene fortsatt tilbys både 
som 90 studiepoengs- og 120 studiepoengs-utdanninger. 

2. I hvilken grad vurderes utkast til retningslinjen å være i tråd med brukernes fremtidige behov 
for kompetanse i tjenestene?  

a. Helgelandssykehuset opplever at utkast til retningslinjer ivaretar brukernes 
fremtidige behov for kompetanse i tjenestene. 

3. Hvordan vurderes graden av detaljering sett i forhold til utdanningsinstitusjonens rett til 
autonomi og lokal tilpasning? 

a. Helgelandssykehuset oppfatter at dette er bra ivaretatt i retningslinjene  
4. I hvilken grad er omfanget av utdanningen gjennomførbar innenfor rammen av utdanningen?  

a. Ingen kommentar 
5. I hvilken grad vurderes behovet for nasjonal standardisering å være ivaretatt i 

læringsutbyttebeskrivelsene?  
a. Helgelandssykehuset opplever at dette er bra ivaretatt. 
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